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Geachte (onder)voorzitter van het Observatorium Chronische Ziekten,
Beste Ulrike en Karen,

Allereerst dank voor de interessante adviezen ivm patiëntenvervoer die het 
Observatorium  opstelde. 

Uit verschillende hoeken bereiken ons gelijkaardige studies en signalen rond de 
problematiek 
van de toegankelijkheid van het (niet-dringend) patiëntenvervoer. Het Vlaams 
Patiëntenplatform en Kom op tegen Kanker deden zo een bevraging bij patiënten 
naar hun 
ervaringen. Ook in de memoranda van de ziekenfondsen komt het thema aan bod.

Alhoewel het niet-dringend ziekenvervoer deels onder de bevoegdheid van de 
deelstaten valt, 
zijn er zaken waar we federaal op kunnen ageren. Ik denk dan aan het 
reeksvervoer, waarbij 
er een terugbetaling is voor voorbeeld nier- of kankerpatiënten, en aan het 
vervoer tussen 
ziekenhuizen, in het kader van de netwerkvorming een prangende problematiek.
Het regeerakkoord geeft bijzondere aandacht aan de toegankelijkheid van de zorg,
net als aan 
de verdere uitrol van de ziekenhuisnetwerken. In dat kader ligt de 
betaalbaarheid van 
patiëntenvervoer ons bijzonder nauw aan het hart, en willen we -in het kader van
onze 
bevoegdheden- kijken waar we verbeteringen kunnen aanbrengen.
We zouden dan ook graag een eerste gesprek hebben met de ziekenfondsen, de 
patiëntenorganisaties (VPP, LUSS en Kom op tegen Kanker) en het Observatorium 
Chronisch 
Ziekten over dit thema. We plannen een (digitaal) overleg op 13 januari 2021 van
9 tot 
11u00. De bedoeling is de resultaten van de gemaakte adviezen/onderzoeken met 
elkaar te 
delen en te bekijken waar de gezamenlijke prioriteiten liggen. 
Mag ik u  dan ook vragen mij de namen door te geven van de personen (2 tot 3) 
die het 
Observatorium Chronische Ziekten voor deze informatieve vergadering zou willen 
afvaardigen? 
Het is de bedoeling dat alle genodigden 10 minuten spreektijd krijgen om hun 
belangrijkste 
problemen/prioriteiten inzake dit patiëntenvervoer (en voor zover het federale 
niveau 
terzake hefbomen heeft) toe te lichten.
Uitkijkend naar een constructieve samenwerking



Met vriendelijke groeten
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